



شهادة موافقة نوعية
Type Approval Certificate

This is to certify that the undernoted product complies with the standards applicable in Palestine.

هذه الشهادة للتأكيد على أن المنتج المدرج أدناه يتوافق مع المعايير المطبقة في فلسطين.

Applicant Company:	HIMSA II K/S	اسم مقدم الطلب:
Address:	Lyngbyvej 28, 1. DK-2100 Copenhagen Ø, Denmark	عنوان مقدم الطلب:
Product Description:	Hearing instrument programming interface	وصف الجهاز:
Product Marketing Name:	Noahlink Wireless 2	الاسم التجاري للجهاز (الماركة):
Model:	CPD-2	الموديل:
Manufacturer:	HIMSA II K/S	المصنع:
Address:	Lyngbyvej 28, 1. DK-2100 Copenhagen Ø, Denmark	عنوان المصنع:
Certificate No.:	TRA/2025/01/79	رقم الشهادة:
Issuance date:	30/07/2025	تاريخ الإصدار:
Valid until:	29/07/2028	صالحة لغاية:

الشروط:

(1) هذه الموافقة لا تعني السماح باستخدام هذا المنتج لتقديم خدمات اتصالات عامة دون الحصول على التراخيص اللازمة من الهيئة وفقاً للتشريعات السارية.

(2) هذه الموافقة لا تعفي صاحبها من الحصول على أية موافقات أو رخص مطلوبة من أية جهات أخرى ذات اختصاص.

(3) هذه الموافقة تصبح بحكم اللاغية في حال تم إدخال أية تعديلات أو تغييرات على المنتج الذي تمت الموافقة عليه.

Conditions:

- (1) This Certificate does not authorize the usage of the approved product to provide public telecommunication services without obtaining the necessary licenses from the Regulatory.
- (2) This certificate does not absolve its holder from obtaining required approvals or licenses from other competent authorities.
- (3) This certificate will not be valid if the applicant makes any changes or modifications to the approved product.

Eng. Mohammed Qanadelo

General Director of Licenses

